
Een nieuw hoofdveld voor de Hattemse Hockeyclub  (Fase 1) 

 

Inleiding 

De Hattemse hockeyclub (‘HMHC’) heeft een acute behoefte aan een nieuwe toplaag op haar 

hoofdveld, het ‘waterveld’: het bestaande veld is al meer dan 16 jr. oud, en zowel economisch als 

technisch afgeschreven. Omdat het veld door slijtage heel glad is geworden, zal de hockeybond het 

waarschijnlijk binnenkort afkeuren voor het spelen van wedstrijden: het risico op blessures wordt 

namelijk echt te groot.  

De club ziet daarom geen andere keuze dan het veld nog in 2015 te vervangen, en zelfs al in de 

zomer (want een waterveld moet in de meest droge periode van het jaar worden gelegd). 

Het vervangen van de toplaag was al eerder voorzien, maar moest enkele jaren worden uitgesteld na 

financiële tegenslagen (o.a. wegvallen van sponsors en de bank i.v.m. de crisis). Vanaf 2014 is HMHC 

met de gemeente in gesprek over de aanleg van een nieuw waterveld. De gemeente Hattem is 

eigenaar van het terrein van de hockeyclub; de club heeft een recht van opstal op het hele terrein 

van de club.  

 

Investering 

De totale investering in een nieuw veld is € 220.000. Dit zou het dubbele bedragen, als ook de 

onderlaag niet meer in goede staat zou zijn. Gelukkig is dit niet het geval. 

 

Wat heeft de club zelf al hiervoor gedaan? 

Financiële herstructurering 

De afgelopen jaren is al drastisch bezuinigd op de uitgaven van de club.  Daarnaast hebben wij onze 

vorige bank, ABN Amro Bank (na een intensief onderhandelingsproces) bereid gevonden om tegen 

betaling van ca. 20% van de uitstaande lening haar totale vordering van ca. € 95.000 op de club kwijt 

te schelden. Dat heeft de balans van de club de broodnodige ‘lucht’ gegeven. 

Bijdragen van leden en sponsors 

De club heeft de afgelopen maanden heel hard gewerkt om bijdragen van haar (oud)leden en 

sponsors te verkrijgen. Dit heeft geleid tot een totale bijdrage van maar liefst € 105.000 (waarvan 

€ 35.000 in de vorm van jaarlijkse schenkingen, gespreid over vier jaren). Ook de komende weken 

zullen wij hiermee doorgaan (o.a. met een sponsorloop), maar dit zal helaas nog niet tot voldoende 

middelen leiden voor vervanging van het veld.  

De club wil geen verhoging van haar contributies toepassen, omdat daarmee de toegankelijkheid van 

de club ernstig zou worden beperkt. Dat is heel onwenselijk, want hockey in Hattem moet een 

populaire breedtesport blijven. Onze sponsors komen bijna allen uit het midden- en kleinbedrijf en 

hebben echt al alles gedaan wat ze kunnen.  

  



 

Bijdrage van de gemeente 

Er resteert een acute financieringsbehoefte van € 150.000 ((€ 220.000 -/- € 105.000) + tijdelijk 

voorfinancieren van periodieke schenkingen ad € 35.000). Hiervoor hebben wij ons gewend tot de 

gemeente Hattem en tot banken en externe financiers.  

Banken en externe financiers staan zeker open voor onze vraag maar zijn pas bereid een lening te 

verstrekken als de gemeente een jaarlijkse bijdrage van € 14.000, gedurende 15 jaar, garandeert. 

Daardoor krijgt de bank voldoende ‘comfort’ dat de club haar rente en aflossing kan voldoen. De 

gemeente Hattem kan dus echt het verschil maken voor de continuïteit van de Hattemse hockeyclub.  

 

Noodzaak van een bijdrage van de gemeente Hattem 

De Hattemse hockeyclub heeft sinds haar oprichting in 1952 bijna geheel op eigen kracht haar 

exploitatie en investeringen kunnen ‘rooien’. De club heeft sinds 2003 geen aanspraak gemaakt op 

een onderhoudsbijdrage van de gemeente. Wij moeten echter erkennen dat wij dit nu niet langer 

volhouden:  de urgentie en omvang van de nu voorliggende investering maken de club afhankelijk 

van de gevraagde jaarlijkse bijdrage van € 14.000. Zonder deze bijdrage houdt de hockeyclub binnen 

een paar jaar op te bestaan; met deze bijdrage ligt er echt een goede toekomst: dan kunnen wij 

namelijk zowel de financiering als het onderhoud en reserveringen voor de toekomst dragen.  

 

Het zandveld (Fase 2) 

Wij hebben de afgelopen maanden met de gemeente Hattem niet alleen over een nieuw hoofdveld 

gesproken, maar ook over ons tweede veld (het ‘zandveld’ Fase 2 ). Wij zien goede mogelijkheden 

om samen met de gemeente de extra ruimte (waar ooit ons derde veld lag) nuttig in te zetten voor 

bijv. de extra (veilige) parkeerruimte rondom de Hattemse sportvelden, die hard nodig is. Graag 

werken wij met de gemeente samen verder aan een oplossing van dat probleem.  

 

Een positief besluit van de gemeenteraad betekent continuïteit van hockey in Hattem, en daarmee 

van veel lichaamsbeweging voor meer dan 350 leden en spannende wedstrijden in een goede sfeer. 

De hockeyclub draagt hiermee al sinds 1952 haar steentje bij aan een sportief en prettig klimaat in 

Hattem.  

Wij vragen de gemeente Hattem ons in de gelegenheid te stellen dit nog vele jaren te doen. Zonder 

ondersteuning van de gemeente kunnen wij dit niet, maar met een jaarlijkse bijdrage van € 14.000 

slagen wij zeker wel daarin.  

 

 


